
Nr 1 -2000
Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets
fören i ngs styrelsemöte 2000- 02-02.

Närvarande:

samt suppleanterna:

Samt närvarande
under S 2; gardarnas
miljöbodsansvariga:

Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Mats Pettersson
Bo Larsson
Anders Hallqvist
Gösta Eriksson
Olle Pihl
Hans-Olov Persson
Lennart Larsson

S 1. Mötets öpp-
Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklaradenande

mötet öppnat.

S 2. Miljöbodarna
- Då nu gott och väl ett år har gått sedan vi invigde miljöbodarna, ansåg styrelsen
att det skulle vara givande att diskutera frågor kring dessa tillsammans med de 4
miljöbodsansvariga. En hel del punkter ventilerades och det framkom att det är
viktigt att alla boende får ta del av synpunkterna genom att dessa anslås speciellt
inne i varje miljöbod. Punkterna finns därför med som en bilaga till detta protokoll.

S 4. Rapporter
- Den gångna vinterns snöröjning diskuterades. Det framkom att utryckningarna har meddeland.
skett enligt avtalet, men vid vissa tillfällen synes ha varit mer eller mindre omotiverade.
Dock fastställdes att vi awaktar hela vintern innan en bedömning kan göras över värdet
av det nya snöröjningssystemet. Om Vägab inte informeras om uppsägning före 2000-08-30
kommer avtalet automatiskt att förlängas med ett år.
- Magnus informerade om att han tillskrivit Västerås Kommun Teknik & ldrott angående
möjligheten att anlägga en boulebana på gräsytan bortom cykel- och gångvägen strax
söder om Bronsyxans område. lnget svar har ännu erhållits på detta.
- Med tanke på den i massmedia mycket omskrivna satsningen på Bredband, både
nationellt och lokalt, har styrelsen för avsikt att informera sig om detta. Mats Pettersson
har varit i kontakt med Västerås Energi & Vatten, vilka har för avsikt att förlägga ett
perifert nät runt staden. Planerna kring detta är dock ännu i sin linda, varför mer
information kommer att inhämtas, även från andra operatörer.

S 5. Ekonomin
- Kassören Erik Wredling redogjorde för det preliminära utfallet för verksamhets-
året 1999. Man kan nu se att året kommer att ge ett överskott, trots att alla fakturor
gällande 1999 ännu ej har inkommit.
- Budgeten för året 2000 presenterades av Erik och med tanke på att Västerås
Energi och Vatten har aviserat höjningar av taxor för både värme och vatten kommer
omslutningen att bli påtagligt högre än för 1999. Preliminärt kunde fastställas att
kvartalsavgiften för 2:a kvartalet 2000 kan hållas oförändrad på 3500/3460 kr. För de
två sista kvartalen måste en höjning om 300 krlkv. göras för att balansera budgeten.

s3.
Föregående mötes protokoll nr. 5 -99 godkändes.

s6. ,

- Ärets föreningsstämma planeras preliminärt till torsdagen den 18 maj 2000 i

Brandthovdaskolans matsal.
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- Styrelsen påminner om att tiden för medlemmarnas mortioner går ut den 31 mars.
- Valberedningen ombedes vidtaga nödvändiga åtgärder
- Styrelsen kunde komma fram till att endast en ny granne har flyttat in under
föregående år.

S 7. Garageplans
- Anders Hallqvist redogjorde för försöket med specialinstallerad garageplans- belysning
belysning på garageplanen Kantyxgatan/Bärnstensgatan. Efter att ha fått in 2 st
anbud för provinstallationen, uppdrogs åt Elab att sätta upp de nya armaturerna på
gatlyktan mellan garageplanen och sandlådan. Frågan om installatioh på båda ändarna
av alla fyra garageplanerna kommer att tas upp på årets stämma. Medlemmarna kan
för att bättre förstå situationen, på plats själva studera effekten av belysningen.
Anders fick i uppdrag att kontrollera med Västerås Energi & Vatten (som har driften
av de aktuella gatlyktorna) om den gemensamma säkringen tål den ökade belastingen.
En ny avstämning av provinstallationen kommer att göras av styrelsen vid nästa styrelse-
möte.

s8.
- Nästa möte bestämdes preliminärt till den 12 april.

se.
- Ordförande Magnus Månson tackade för visat intersse och förklarade mötet av-
slutat.
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Bilaga: 1 sid. Miljöbodsinformation

Nästa möte

Avslutning

Västerås 00-02 -02

Peter


